
Bo enotna evidenca socialnovarstvenih pomoči
pripravljena do konca leta?

Drugo sejo skupščine občinske skupnosti socialnega varstva so
morali sklicati kar dvakral, saj se je prvernu povabilu 27. maja odzvalo
premalo delegatov. Drugi skHc, 3. junija, je bil sklepcen, dnevnl reu pa
je bil lak, kot je bil napovedan prvič. Delegati so obravnavali delo v
minulem letu, program za letošnje leto in še nekatere druge zadeve, ki
so jih bili dolžni sprejeti, oziroma o njih povedati svoje mnenje.

Kot posebna točka je bila na
dnevni red uvrščena analiza sta-
nja na področju izvajanja pro-
jekta enotne skupne evidence
socialnovarstvenih pomoči v
Ljubljani. Vendar se je razprava
o tem razživela že ob programu
dela te skupnosti za letos. Dele-
gati so sodili, da je konec Ietoš-
njega leta skrajni rok, ko bi mo-
rala pričeti delovati ta težko Dri-
čakovana evidenca, ki naj bi
omogočala boljši pregled nad
tem, kdo vse prejema socialno-

varstvene pomoči. Samoupravni
sporazum o tem je bil namreč
sklenjen že leta 1984. porab-
I jeno je bilo tudi že precej denar-
ja,\)benem pa je bilo slišati, da se
prav v Ljubljani najbolj zatika
pri tem. Razlogov je več, med
njimi so omenili tudi površnost
služb v delovnih organizacijah
pri izpolnjevanju predpisanih
obrazcev.

Delegati sisov. ki se združu-
jejo v skupnost socialnega var-
stva, so se na tej seji pogovarjali

tudi o tem. kaj uvrstiti na dnevni po krajši razpravi izbrali pokoj-
red. kobodokotčetrtizborsode- ninski sistem in problematiko
lovali na zasedanju občinske brezposelnosti.
skupščine. Kot primerni temi so D. J.


